

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

	A	<p>首先恭喜各位参赛者与指导老师, 大家顺利完成挑战!</p> <p>下面几桌建议, 请参考:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 发音: 因为是带稿, 有充分时间掌握发音, 请可以再加强一下. 2. 语速: 不要急, 慢慢说, 才不会因为速度而 compromise 正确度. 3. 肢体表达: 应适中自然为主, 面部表情, 跟听众有适度 <i>gestures + facial expression + eye contact</i>, 更重要呢!
Elementary School	B	<p>首先, 恭喜各位参赛者与指导老师, 大家顺利完成挑战.</p> <p>下面2桌建议, 请参考:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 发音: 因为是带稿, 有充分时间掌握发音, 请可以再加强一下. 2. 肢体表达: 应适中自然为主. 面部表情也可加强一下. 跟观众可以有些适度的 <i>eye contact</i>, 会更好呢!

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Elementary School	C	<p>首先恭喜大家，顺利完成挑战！</p> <p>一点小建议：</p> <p>语速 = 不要急，惶惶然，才不会因速度而 Compromise 正确度。</p>
-------------------	---	---

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Date: 2023/04/15

School Levels	Comments / Suggestions
<p style="text-align: center;">A</p> <p style="text-align: center;">2 Ps</p> <p>國小 Elementary Junior-High School</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. I see the confident delivery. 2. It's easy and clear to understand the key points of the contents. 3. Some words are pronounced too strong or extended too long. Careful! 4. Good fluency. 5. You two have done a good job; Well-done; keep going; 棒! 😊
<p style="text-align: center;">B</p> <p style="text-align: center;">10 Ps</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. For good speakers in this group, I see confident delivery, vocal variety, good body language and well-organized messages. (o) 2. Some speakers lack of making good use of emphasis and the tones are a little bit too flat. (x) 語調太平 3. 一些同學字發音和句尾音太重, 聽起來略不流暢, 手勢和道具不需過度, 恰好即可。 4. The overall speeches are good! I can see the dedication and hard work. Well-done; 棒! 😊

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Elementary
School

C

1. I see the confident delivery.
2. The overall presentations are good.
3. Proper body language and gestures add a dynamic element to reinforce your messages.
4. You two have done a good job! Keep going. Well-done; 棒!

ps 第一位幾字發音再留意, 整體非常好!

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Elementary School	A	<p>1. 清楚的發音和語調將更有助內容的傳達。</p> <p>2. 可適當加入肢體動作表達情緒和自信。</p>
Elementary School	B	<p>1. 條理皆非常清晰。</p> <p>2. 面部表情和自信展現非常重要，因為大家能力都非常好。</p> <p>3. 競爭激烈，大家都非常優秀。</p>

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Elementary School	C	<ol style="list-style-type: none">1. 發音語調的掌握都非常棒。2. 條理清晰，表達流暢。3. 肢體動作建議以自然為主，不用過度的呈現。
-------------------	---	---

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Date: 2023/04/15

School Levels	Comments / Suggestions
Junior High School A	<p>首先恭喜大家，顺利完成挑战！</p> <p>下面一些小建议，仅供参考：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 发音：因为是初稿，有充分的时间掌握发音，请可以再稍加强一下。 2. 语速：不急，慢慢来，不要因为紧张而 compromise 发音和语调。 3. 肢体语言：比赛中，仪态为主。 面部表情也可加强一下。 跟观众可有适当的 eye contact 会更棒！
Junior High School B	<p>首先恭喜大家，完成挑战！</p> <p>这些参赛者声音表情，肢体表演，对稿件的熟读度都很棒！</p> <p>一些小建议：若能再“发音”再稍微加强一下，会更完美！</p> <p>Good Job, everyone!</p>

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Junior High School	C	<p>首先恭喜各位参赛者和老师! 大家顺利完成挑战!</p> <p>一些小建议:</p> <ol style="list-style-type: none">1. 语稿可再多加熟悉一些, 可以降低紧张, 更好表现更好!2. 语速: 不急, 慢慢来, 不会因为速度而 compromise 发音和语调! <p>Good job, everyone!</p>
--------------------	---	--

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

<p>國中 Junior High</p>	<p>A 2 人</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. The contents are clear and well-organized, making it easy for the judges to understand the main points. 2. The vocal variety and use of emphasis are good. 3. It's good to have natural body language and gestures. 4. When forgetting lines, don't worry. You two have done a great job. Well-done! ㄟ 棒!
<p>Elementary School</p>	<p>7 人 B</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. In this group, the contents of the tourist attractions in Hualien are really inspiring and thought-provoking. 2. You are really good at using vocal variety - words of emphasis, proper rising and falling tones to make the speeches more memorable and entertaining. (ps 注意語速勿過快) 3. Most of you are confident, capturing the attention of the judges from the start and from the hearts. 讚 4. You all have done a great job! Well-done! I really enjoy it. ㄟ

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Junior High School	C 2 K	<ol style="list-style-type: none">1. I like your natural and confident delivery of speech.2. The messages are clear and well-organized, making it easy to get the main ideas.3. The proper rising and falling tones and voices make your speech more powerful and memorable.4. The overall speeches are good in spite of some errors. (还不错)5. You two have done a great job. Keep going. Well-done! 很棒
--------------------	-------------	--

Judge:

|

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Date: 2023/04/15

School Levels	Comments / Suggestions
Junior High School A	<p>1. 發音語調皆非常道地。</p> <p>2. 肢體動作表現建議自然為主，不需過度表現。</p>
Junior High School B	<p>1. 學生本身發音語調皆非常優秀，因此不需要過度的抑揚頓挫，自然即可。</p> <p>2. 肢體動作也應以輔助為主。</p>

The Comments / Suggestions for the 2023 English Speech Competition

Junior High School	c	<p>1. 語調和肢體動作都希望以自然為主，因為學生本身已非常優秀。</p> <p>2. 不要過度緊張，相信自己的能力。</p>
--------------------	---	--

Judge: